
ΣΥΣΚΕΨΗ ΓΙΑ ΤΑ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ ΤΟΥ
ΕΤΑΠ-ΜΜΕ
Τα οικονομικά στοιχεία και η πορεία των εσόδων του ΕΤΑΠ � ΜΜΕ,
συζητήθηκαν  στη  συνάντηση  του  Δ.Σ.  της  Ένωσης  με  τους
συναδέλφους Γιώργο Στεφανή και Γιώργο Γάτο, οι οποίοι είναι
μέλη του Δ.Σ. του Ταμείου και εκπροσωπούν τους ασφαλισμένους
του πρώην ΤΣΠΕΑΘ και τα μέλη της ΕΣΗΕΑ, αλλά και των άλλων
Ενώσεων που είναι ασφαλισμένα στον ίδιο Τομέα, όπως άλλωστε
αναφέρθηκε στη συνεδρίαση.
Στη συνάντηση έγινε διεξοδικότερη ενημέρωση στα οικονομικά του
Ταμείου και υπογραμμίστηκε ιδιαίτερα η ανάγκη ενίσχυσης του
μηχανισμού ελέγχου για την αντιμετώπιση της εισφοροδιαφυγής,
καθώς  και  την  συστηματική  διασταύρωση  των  στοιχείων  που
αφορούν την ειδική εισφορά του Α. Ν. 248/67 που εισπράττει το
Ταμείο.
Οι συνάδελφοι που εκπροσωπούν τους ασφαλισμένους της ΕΣΗΕΑ στο
Δ.Σ. του ΕΤΑΠ � ΜΜΕ, επεσήμαναν ακόμη ότι:

– Προκύπτει άμεση ανάγκη για τη στελέχωση των υπηρεσιών και
–  Απαιτείται  κατά  προτεραιότητα  η  ολοκλήρωση  νέων
μηχανογραφικών εφαρμογών για την έγκαιρη αποτύπωση όλων των
δεδομένων που έχουν σχέση με τα ασφαλιστικά και συνταξιοδοτικά
θέματα του Ταμείου.
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